
Fusco: Roma nie chce sprzedać Osvaldo
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Od kilku dni krążą w mediach plotki o zainteresowaniu Interu Mediolan

osobą Pablo Osvaldo. Argentyńczyk z włoskim paszportem był też łączony

wcześniej między innymi z Valencią. Portal ilsussidiario.net skontaktował

się z Filippo Fucsco, który pośredniczył w przenosinach gracza do Romy.

 

- To, że Osvaldo podoba się wielu klubom, myślę, że jest normalne. Mówimy o

wielkim napastniku. Szczerze, nie wiem czy podoba się Interowi, gdyż nie jestem

jego agentem. Jednak gdy zdobywa się 11 bramek w 26 meczach ligowych, myślę,

że jest to normalne. Z tego co wiem, Roma uważa Osvaldo za ważnego gracza i nie

sądzę, że chce go sprzedać. Oczywiście, wszystko zależy od dyrektorstwa

Giallorossich. Zeman? Spisywał się u niego dobrze jako młody w Lecce, w zeszłym

roku zdobył wiele bramek w Romie, nie wiem dlaczego Czech miałby pozbywać się

takiego gracza jak Osvaldo.
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